

General Assembly Meeting for the year 2020

Item 1: Hearing and approving the Board of Director's Report on the activities of the company and its financial position for the financial year ending December 31, 2020 as well as to discuss the company's future plans.

Item 2: Hearing & Approving the Sharia'a Supervisory Board report.

Item 3: Hearing & Approving the auditors' report for the year ending December 31, 2020.

Item 4: Discussing & Approving the company's balance sheet and profit & loss statement for the year ending December 31, 2020.

Item 5: Approval of the Board of Directors 'recommendation to distribute cash dividends to shareholders for the year 2020 at a rate of 3% ie, by 0.03 Qatari riyals per share.

Item 6: Absolving the members of the Board Directors of any liability for the financial year ending December 31, 2020.

Item 7: Discussing & Approving the company's Governance Report for the year ending December 31, 2020.

Item 8: Appointing the auditors for the financial year 2021 & determine their fees.

Extra-Ordinary General Assembly Meeting for the year 2020

Item 1: Amending the relevant articles from the current articles of association of the company in accordance with Article 3 of Law 22 of 2017 so that the real estate brokerage business is eliminated from the company's activity.

Item 2: Amending **Article 86** of the Articles of Association: "A percentage (3%) at least must be distributed to the shareholders from the net profits after deducting the legal reserve and voluntary reserve". Adding a paragraph to **Article 59** of the Articles of Association: "..... The shareholder has the right to object to any decision that he deems to be issued in the interest of a certain category of shareholders, harms them, or brings a special benefit to the members of the board or others without regard to the interest of the company, and has the right to withdraw the decisions that he objected on in accordance with the provisions of the law in this regard, and the objection is recorded in the minutes of the meeting."

Item 3: Authorizing the Chairman of the Board of Directors to issue, sign and publish the amendments to the Articles of Association after the approval of the Ministry of Economy and Trade and the Extraordinary General Assembly on it.

اجتماع الجمعية العامة للعام 2020

البند الأول: سماع تقرير مجلس الإدارة وكلمة رئيس المجلس الخاص بنشاط الشركة ومركزها المالي خلال السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2020 والخطة المستقبلية.

البند الثاني: سماع تقرير هيئة الرقابة الشرعية

البند الثالث: سماع تقرير مدققي الحسابات عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2020 والتصديق عليه.

البند الرابع: مناقشة ميزانية الشركة وحساب الأرباح والخسائر للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2020 والتصديق عليه.

البند الخامس: الموافقة على توصية مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية على المساهمين عن العام 2020 بنسبة 3% أي بواقع 0.03 ريال قطري عن كل سهم .

البند السادس: إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2020

البند السابع: مناقشة تقرير الحوكمة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2020 والتصديق عليه

البند الثامن: تعيين مراقبي الحسابات للسنة المالية 2021 وتحديد أتعابهم

اجتماع الجمعية العامة الضيرعادية لعام 2020

البند الأول: تعديل المواد ذات العلاقة من النظام الأساسي الحالي للشركة طبقاً للمادة 3 من القانون 22 للعام 2017 بحيث يتم شطب أعمال الوساطة العقارية من نشاط الشركة.

البند الثاني: تعديل المادة 86 من النظام الأساسي: "يجب توزيع نسبة (3%) على الأقل على المساهمين من الأرباح الصافية بعد خصم الإحتياطي القانوني والإحتياطي الإختياري.....". إضافة فقرة الى المادة 59 من النظام الأساسي: "..... ويحق للمساهم الاعتراض على أي قرار يرى أنه يصدر لمصلحة فئة معينة من المساهمين أو يضر بها أو يجلب نفعاً خاصاً لأعضاء المجلس أو غيرهم دون اعتبار لمصلحة الشركة كما يحق له إبطال ما اعترض عليه من قرارات وفقاً لأحكام القانون في هذا الشأن، و يثبت الإعتراض في محضر الاجتماع.

البند الثالث: تفويض رئيس مجلس الإدارة في إصدار وتوقيع ونشر تعديل النظام الأساسي بعد موافقة وزارة الإقتصاد والتجارة

